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کرمانشاه - خبرنگار کیهان:
فرماندار پاوه گفت: با اختصاص 170 میلیارد 
ریال اعتبار به انتقال آب چشمه هانی کوان به 
شهر پاوه این طرح سرعت بیشتری گرفته است.

پرویــز ایده پور تصریح کرد: طرح تامین آب بلند 
مدت شــهر پاوه در ســال 88 کلنگ زنی و عملیات 
اجرایی آن آغاز شد که پس از هفت سال هنوز حدود 

60 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
وی افزود: 80 میلیارد ریال از اعتبار فوق از محل 
منابــع عمومی و 90 میلیارد ریال از محل تنش آبی 
بوده و طبق قول مسئولان امور آب استان کرمانشاه 
این طرح باید در 22 بهمن امســال به بهره برداری 

برسد.
دیده پور گفت: با وجود تخصیص اعتبارات مورد 

نیاز میزان پیشــرفت طرح کافی نیست و مسئولان 
مربوطه باید شتاب بیشــتری به آن بدهند تا مردم 
شهر پاوه در زمان وعده داده شده از آن بهره مند شوند.

مدیرکل آب منطقه ای اســتان کرمانشــاه نیز 
مهم ترین مانع و مشکل در تاخیر چند ساله طرح را 
کمبود اعتبار دانست و گفت: میزان اعتبارات طرح از 

2 میلیارد به هشت میلیارد افزایش پیدا کرد.
کیاست امیریان افزود: کار احداث ساختمان های 
ایســتگاه های پمپاژ طرح در حال اتمام است و 12 
کیلومتر خط انتقال از چشــمه تا نزدیک شهر انجام 
شده، خط انتقال میدان مولوی تا مخازن سراب هولی 
به طول 120 متر انجام شده و باقی مانده خط انتقال 
به طول 1300 متر مانده که این خط هم تا یکی دو 

ماه آینده انجام خواهد شد.

و  اقتصــادی  معــاون 
سرمایه گذاری سازمان منطقه 
آزاد قشــم گفــت: عوارض 
مواصلاتی یک بار تردد خودرو 
اسکله های  در  جزیزه  این  به 
لافت و پهل با تصویب هیئت 

مدیره افزایش یافت.
»فرزین حقــدل« افزود: این 
مصوبه فقط مربوط به سواری های 
صاحبــان  و  اســت  مســافران 
خودروهای دارای کارت شهروندی 
قشم می توانند از تخفیف های ویژه 

در این زمینه استفاده کنند.
روابــط عمومی  به گــزارش 
ســازمان منطقه آزاد قشــم، نرخ 
جدیــد عوارض کــه از تاریخ 23 
آبان امســال اجرایی شــد برای 
وانــت  و  ســواری  خودروهــای 
397هزار و 500ریال، ســواری و 
تخفیف شهروندی  شــامل  وانت 
150 هزار ریال و کامیونت، خاور، 
چرخ و مینی بوس 340 هزار ریال 

است.
این نرخ برای کامیون 10 چرخ، 

اتوبــوس، مینی بــوس و تریلر به 
ترتیب 425 هزار ریال، 500 هزار 
ریال، 450 هزار ریال و 590 هزار 

ریال اعلام شده است.
طبق آمارهای اعلام شــده از 
سوی مســئولان، روزانه افزون بر 
یک هزار و 200 دستگاه خودرو از 
اسکله های پهل و لافت وارد جزیره 
قشم می شوند که از این تعداد 55 
درصد را خودروهای سواری، 40 
درصد را کامیونت و پنج درصد را 

اتوبوس ها تشکیل می دهند.

جاسک - خبرنگار کیهان:
مدیرکل امور شهری و شوراهای استانداری 
اسلامی شهر  انحلال شــورای  از  هرمزگان 
جاسک و سلب عضویت یکی از اعضای شورای 

شهر بندرعباس خبر داد.
ارسلان بهاری میمندی اظهار کرد: هیئت حل 
اختلاف و رســیدگی به شکایات شوراهای اسلامی 
استان هرمزگان ضمن بررسی پرونده شورای اسلامی 
شهر جاسک و با توجه به استعفای دو نفر از اعضای 
شورای اســلامی این شهر و عدم تمایل تنها عضو 
علی البدل برای عضویت در شــورای شهر جاسک 

و با توجه به اینکه با وجود ســه نفر، این شورا فاقد 
حد نصاب لازم برای تشــکیل جلسه است، شورای 

اسلامی شهر جاسک را منحل کرد.
وی ادامــه داد: همچنیــن هیئت حل اختلاف 
و رسیدگی به شکایات شــوراهای اسلامی استان 
هرمزگان ضمن بررســی پرونده یکــی از اعضای 
شورای اسلامی شــهر بندرعباس به استناد قانون 
تشــکیلات، وظایف و انتخابات شوراهای اسلامی 
کشور و شهرداران، عضویت این عضو باقیمانده در 
این دوره از شورا را از شورای اسلامی شهر بندرعباس 

سلب کرد. لوبیا، 250 کیلو سبزی، 150 کیلو عدس، 150 کیلو 
پیاز و روغن، نمک و ادویه جات مورد اســتفاده قرار 

گرفت. گفتنی است که این میزان آش تهیه شده پس 
از اتمام مراسم عزاداری بین 50 هزار نفر توزیع شد.

دامغان- خبرنگار کیهان:
حجت الاسلام سیدحسین 
امام جمعه  عنــوان  به  تقوی 

جدید دامغان معرفی شد.
سیاســت گذاری  شــورای 
ائمه جمعــه پــس از موافقت با 
استعفای حجت الاسلام والمسلمین 
سیدمحمود ترابی از امامت جمعه 
دامغان، حجت الاسلام سیدحسین 
تقــوی را به عنوان امــام جمعه 

دامغان منصوب کرد.
حجت الاســلام ترابی طی دو 
سال اخیر درخواست کناره گیری 
از امام جمعه دامغان را کرده بود.

شورای سیاســت گذاری ائمه 
جمعه کشــور در جلسه روز 24 
ابان ماه جاری با تقدیر از زحمات 
خالصانه و تلاش های ارزشــمند و 
مجدانه حجت الاسلام والمسلمین 
سیدمحمود ترابی درمدت تصدی 
این مسئولیت عبادی و سیاسی، 
بــا اســتعفای ایشــان موافقت و 
تقوی  سیدحسین  حجت الاسلام 
را از ســوی رهبــر فرزانه انقلاب 
اســلامی به ســمت امام جمعه 

دامغان تعیین کرد.
سیدحسین  حجت الاســلام 
تقوی برادر چهار شــهید والامقام 
دفاع مقدس و مفتخر به کســب 
مقام شــامخ جانبــازی در دوران 

جنگ تحمیلی است.
حجت الاســلام تقوی پیش از 
این امامت جمعه شهرهای ساوه، 
دزفول و جزیره قشــم را بر عهده 
داشــت و به عنــوان عضو هیئت 
علمی دانشگاه به تدریس در مراکز 
آمــوزش عالی و حوزه های علمیه 

اهتمام دارد.

حدود 70 نفر از کارگران کارخانه »تبریزکف مرند« با حضور در 
مقابل فرمانداری این شهر، رسیدگی به مطالباتشان را خواستار 

شدند.
به گفته یکی از کارگران این کارخانه در فروردین ماه سال جاری در 
فرمانداری مرند، کمیسیون کارگری تشکیل شد و مالک کارخانه »تبریز 
کف« متعهد به راه اندازی کارخانه و پرداخت حقوق ماهانه کارگران شــد 

اما تا به امروز به تعهد خود عمل نکرده است.
وی گفت: چرا مسئولان استانی و شهرستانی نمی توانند مالک »تبریز 
کف« را موظف به اجرای مصوبه ای که خود او امضاء کرده است، بکنند؟

این کارگر گفت: در این کمیســیون مصوب شد تا در کارخانه تغییر 
ساختاری رخ دهد و کارگران به بیمه بیکاری معرفی شوند اما تا به امروز 
در این مورد نیز هیچ گونه اقدامی از ســوی مســئولان و مالک کارخانه 

صورت نگرفته است.
وی افــزود: حقوق کارگــران از 19 ماه قبل و حق بیمه آنان از مرداد 

سال جاری پرداخت نشده است.
یکی دیگر از کارگران معترض گفت: مســئولان در رابطه با رسیدگی 
به مطالبات کارگران فقط سخنرانی می کنند و هیچ گونه ضمانت اجرایی 

نمی دهند.
فرماندار ویژه مرند گفت: در آخرین جلسه کمیسیون کارگری تغییر 
ســاختار کارخانه تصویب شــد و تا راه اندازی مجدد کارخانه کارگران به 

بیمه بیکاری معرفی خواهند شد.
تقی کرمی افزود: مالک کارخانه نیز متعهد شــده است تا در صورت 

راه اندازی مجدد کارخانه از کارگران قبلی برای ادامه کار دعوت کند.

مدیرکل بهزیستی استان گلســتان از اختصاص یک هزار و یکصد 
سهمیه مســکن ویژه معلولان زیرپوشــش این نهاد خبر داد و گفت: 
پیگیری های لازم برای تهیه زمین با مســئولان اســتان از جمله راه و 

شهرسازی و بنیاد مسکن در حال انجام است.
رقیه رحمانی افزود: هم اکنون 47 هزار مددجو معلول جسمی حرکتی، ذهنی، 
اعصاب و روان، نابینا و کم بینا و ناشــنوا و کم شنوا زیر پوشش بهزیستی گلستان 
هستند.وی با بیان اینکه تنها حدود 8 هزار نفر از معلولان تحت پوشش بهزیستی 
از این نهاد مستمری ماهانه دریافت می کنند گفت: احداث مسکن برای معلولان 
بــا اولویت بندی خانواده های دارای دو معلول، تک معلول و معلولان عادی انجام 
خواهد شد. رحمانی اضافه کرد: 94 خانواده دارای دو معلول در مناطقه شهری، 
127 خانــواده دارای دو معلول در مناطق روســتایی و حدود یک هزار خانواده 
دارای معلول عادی و بدون مسکن در سطح استان گلستان شناسایی شده است.

وی با بیان اینکه برای ساخت مسکن هر مددجوی معلول، مبلغ 150 میلیون 
ریال کمک بلاعوض از ســوی بهزیستی داده می شود، تصریح کرد: علاوه بر این، 
مبلغ 150 میلیون ریال نیز تسهیلات بانکی از سوی مسکن و شهرسازی و بنیاد 

مسکن انقلاب اسلامی پیش بینی شده است.
مدیرکل بهزیستی استان گلستان اظهار داشت: در صورت تهیه زمین مناسب 
از سوی مسکن و شهرسازی در مناطق شهری و نیز بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 

در مناطق روستایی، عملیات احداث مسکن معلولان آغاز خواهد شد.

کرمانشاه - خبرنگار کیهان:
استاندار کرمانشاه با بیان 
به  توجه  با  استان  این  اینکه 
هنوز  فراوان  اســتعدادهای 
از محرومیت هــا رنج می برد 
در  کرمانشــاه  کرد:  تصریح 
جایــگاه واقعی خــود قرار 
نگرفته و این چیزی نیســت 

که استحقاق آن باشد.
تشــریح  به  رازانی  اســدالله 
برنامه ها، خواســته ها و انتظارات 
از  اســتان  ارشــد  مدیریــت 
دســتگاه های اداری و اجرایــی 

پرداخــت و گفــت: بخش هایی 
از سیســتم  مدیریتــی عمدتا به 
دنبال توجیه کم کاری های خویش 
هســتند که این رویــه با روحیه 

تحول سازگار نیست.
وی خاطرنشان کرد: بعضی از 
مدیران به جــای بازی کردن در 
نقــش برنده، نقش بازنده را بازی 
کرده و برای توجیــه آن نبودن 

امکانات را بهانه می کنند.
رازانی اظهار کرد: مدیرانی که 
موفقیت شان را به امکانات و بودجه 
محســوب  بازنده  کنند،  موکول 

می شوند و مدیریت ارشد استان 
چنین بهانه هایی را نمی پذیرد.

وی تنها راه برون رفت از رکود 
در اســتان را اجــرای پروژه های 
کلان چــون احداث پالایشــگاه 
آناهیتا، اجرای پروژه راه آهن اراک 
فرودگاه  ساخت  طرح  کرمانشاه، 
بین المللی و انتقال آب به مناطق 
گرمسیری استان کرمانشاه بیان 
کرد و افزود: مدیران باید امکاناتی 
را که در لابه لای بندهای بودجه 
مخفی اســت را پیدا کرده و در 
راستای توسعه استان به کار ببرند.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان از اختصاص 26 میلیارد 
تومان اعتبار برای احیای باغ های لیموترش استان خبر داد.

ناصری حیدری پوری در نشستی با حضور مسئولان جهاد کشاورزی 
اســتان اظهار داشــت: در ســفر اخیر محمدباقر نوبخت معاون ریاست 
جمهوری به اســتان، طرح مبارزه با بیماری جــاروی جادوگر و احیای 
13هزار هکتار باغ های امحا شــده لیموترش با اعتبار 26 میلیارد تومان 
به معاون ریاست جمهوری پیشنهاد شد که ایشان در خصوص تامین این 

اعتبارات قول مساعد داد.
وی افزود: پیش بینی می شــود 20 میلیارد تومان این اعتبار را دولت 

تامین کند و مابقی به صورت مشارکتی، از بهره برداران اخذ شود.
رئیس ســازمان جهاد کشاورزی هرمزگان با بیان اینکه در سال های 
گذشته میزان تولید لیموترش در هرمزگان 140 هزار تن بود و هم اکنون 
به 30 تا 40 هزار تن رســیده اســت، اظهار داشــت: یکی از مهم ترین 
برنامه های ســازمان جهاد کشاورزی احیای 13 هزار هکتار باغ های امحا 

شده لیموترش است.
حیدری پوری عنوان کرد: با برنامه ریزی های انجام شده در سال جاری 
30 هزار نهال لیمو پرشین لایم با هدف ایجاد باغ های مادری لیموترش 

وارد استان می شود.
وی اضافه کرد: در باغ های مادری لیموترش، عملیات تولید پیوندک 

بر پایه نارنج برای نهالستان های استان امکانپذیر خواهد شد.
حیدری پوری با اشاره به اینکه در استان 7 هزار هکتار باغ لیموترش 
بومی وجود دارد که کانون بیماری جاروی جادوگر هستند، تصریح کرد: 
برای کنترل بیماری جاروی جادوگر در این باغ ها پروژه های به باغی، تغذیه 

و بهداشت باغ ها در دستور کار قرار دارد.

آق قلا - خبرنگار کیهان: 
مدیرکل راه آهن شمالشرق)2( از ایجاد بندر خشک اینچه برون 

با اعتباری بالغ بر 300 میلیارد تومان خبر داد.
محمدرضا قربانی در نشســت بــا معاون توســعه مدیریت و منابع 
راه آهن جمهوری اســلامی گفت: راه آهن شمال شرق 2 یکی از خطوط 
راه آهن های مهم شــبکه ریلی کشور و منطقه اینچه برون نیز قلب ورود 
تجار و ســرمایه گذاران به ایران و نقطه تلاقی صادرات و واردات کالا به 

کشورهای ترکمنستان، قزاقستان و آسیای میانه است.
وی ادامه داد: مساحتی بالغ بر 800 هکتار برای ایجاد این بندر خشک 
در نظر گرفته شــده و با توجه به تحویل زمین مورد نظر در حال حاضر 
عملیات زیرسازی آن به زودی آغاز خواهد شد. وی افزود: کریدور شمال 
- جنوب و پایانه مرزی اینچه برون دروازه ای به ســوی کشورهای همسایه 
است. مدیرکل راه آهن شمالشرق 2 در ادامه با اشاره به پروژه احداث خط 
دوم بندر گز به ایستگاه سبز دشت گفت: به منظور رفاه مسافران و به دلیل 
فرسودگی خطوط قدیم نیازمند ایجاد خطوط جدید هستیم و برای احداث 
این خط به طول 35 کیلومتر اعتباری بالغ بر 900 میلیارد ریال پیش بینی 
شده که در حال حاضر پیشرفت فیزیکی آن به بیش از 30 درصد می رسد.

مدیــر شــرکت ملی پخش 
ساری  منطقه  نفتی  فرآورده های 
از صادرات نفت گاز از این شرکت 

به افغانستان خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت 
ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
ســاری، حســین علی طالبی با بیان 
اینکه صادرات نفت گاز از این شرکت 
به افغانســتان آغاز شده گفت: روزانه 

 خط هوایی اهواز- نجف در آستانه اربعین حسینی با حضور 
نماینده ولی فقیه در استان خوزستان و امام جمعه اهواز برقرار شد.

مدیر کل فرودگاه های خوزستان در حاشیه مراسم بدرقه اولین کاروان 
زیارتی این استان به عتبات عالیات در فرودگاه اهواز گفت:

برقراری این خط پروازی در راســتای تســهیل  تردد زائران عتبات 
عالیات انجام شده است.محمد رضا رضایی استقبال شهروندان خوزستانی 
از این خط هوایی را بســیار خوب دانست و اظهار امیدواری کرد که این 
تعداد پروازها به نجف در آینده افزایش یابد. استان خوزستان در آستانه 
اربعین حسینی آماده برای یک مراسم باشکوه شده و از چند روز گذشته 

کاروان های پیاده عازم کربلای معلی شده اند.

استاندار خوزســتان گفت: تردد خودروهای اروندی در همه 
شهرهای خوزستان آزاد است، اما رانندگان با این خودروها ویراژ 

ندهند.
عبدالحســن مقتدایی ظهر امروز در خصوص تردد خودروهای پلاک 
اروند در کل شهرهای خوزستان که از سوی برخی دولتمردان مورد انتقاد 
قرار گرفته است، اظهار کرد: به عنوان رئیس شورای تأمین استان خوزستان 
و با استفاده از اختیاراتم، طی بخشنامه ای تردد خودروهای پلاک اروند را در 
کل استان خوزستان آزاد اعلام کردم. وی افزود: تصمیمی که در خصوص 
تردد این خودروها در همه استان خوزستان گرفته شده کاملا قانونی است.

اســتاندار خوزســتان تصریح کرد: این تصمیم را با استناد به قوانین 
شــورای عالی امنیت ملی گرفتم و همین که تردد این خودروها در کل 

استان تاکنون لغو نشده، نشانگر توجه هیئت دولت به خوزستان است.
بــه گفته مقتدایی، اگر دولت مخالف بود، یا مصوبه تردد خودروهای 

پلاک اروند در همه شهرهای استان را باطل یا من را عزل می کرد.

کرمانشاه- خبرنگار کیهان:
دادستان عمومی و انقلاب 
کرمانشاه از رسیدگی 4 شعبه 
ویــژه بازپرســی و دادیاری 
به  کرمانشاه  دادســرای  در 
پرونده های ســرقت و جرائم 

خشن خبر داد.
مجتبی ملکی تصریح کرد: هر 
موضوعی که بحث امنیت جامعه 
را به مخاطره بیاندازد در لیســت 
جرایم خاص قرار می گیرد که ما 
به صورت ویژه به آنها رســیدگی 

می کنیم.
وی گفت: آمار و ارقام نشــان 
می دهــد بحث ســرقت به یک 
موضوع جدی در سراســر کشور 
تبدیل شــده و به تبع آن استان 
کرمانشاه نیز از این قائده مستثنی 
نیســت، لذا دادســرای عمومی و 
انقلاب کرمانشــاه بــه افرادی که 
به جرم ســرقت زندانی شــده اند 
کمترین میزان مساعدت را اعمال 

می کند.
ملکی اظهار کرد: متأســفانه 

امروز در ســطح اســتان سرقت، 
حجم بالایی از پرونده های دستگاه 
قضایــی را به خود اختصاص داده 
که نوعــی از ایجاد نگرانی و عدم 
احساس امنیت برای خانواده ها را 

به همراه دارد.
وی گفت: عدم روشنایی معابر 
از جمله مواردی اســت که زمینه 
ســرقت را برای ســارقان ایجاد 
می کند، لذا مسئولان شرکت برق 
باید نســبت به ایجاد روشنایی در 

نقاط کور سطح شهر اقدام کنند.

یزد- خبرنگار کیهان:
مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی و بین الملل استانداری یزد از عقد 

پیمان خواهرخواندگی یزد با 13 کشور دنیا خبر داد.
سیدحسین دشتی گفت: مقدمات خواهرخواندگی یزد با 13 کشور فراهم شده 
و برخی تفاهم نامه ها  توسط شورای شهر و شهرداری یزد در حال پیگیری است.

وی با اشــاره به مشترکات فرهنگی، معماری، اقتصادی و غیره یزد با برخی 
کشــورهای دنیا افزود: یکی از تفاهم نامه های خواهرخواندگی با شــهر یاسپرین 
مجارستان بسته شــده و نماد آن نیز طی سال های اخیر در کنار شهرداری یزد 
نصب شد.دشتی گفت: شهر هولوگین کوبا نیز از جمله شهرهایی است که با یزد 
پیمان خواهرخواندگی دارد و شهرهای ینوسو در کره جنوبی، اورومچی در چین 
و... نیز توسط شهرداری یزد در دست پیگیری است.وی اظهار کرد: یزد همچنین 
با شــهر ونیز در ایتالیا، نزوی در عمان، جاکارتا در اندونزی، کربلا در عراق، لیون 
در فرانســه، تدولو در اسپانیا، هرات در افغانستان، داغستان در روسیه، بورسا در 
ترکیه، کراچی در پاکستان و لیائولینگ در چین نیز تفاهم نامه خواهرخواندگی دارد.

دشــتی همچنین با اشاره به مشترکات هند و یزد و مبادلات گسترده یزد با 
این کشــور از دیرباز تاکنون عنوان کرد: یزد هم اکنون با دو شهر حیدرآباد و پونا 
در هند پیمان خواهرخواندگی دارد.وی خاطرنشان کرد: برخی شهرها نظیر ونیز 
به دلیل بهره مندی از قدمت تاریخی و نوع خاص معماری با یزد دارای مشترکاتی 
هستند که مطالعات اولیه انعقاد تفاهم نامه با این شهر انجام شده ونیز تقریبا در 

لیست خواهرخوانده های یزد قرار گرفته است.

نرخ عوارض تردد خودرو به قشم افزایش یافت

فیروزآبــاد فــارس- خبرنگار 
کیهان:

همزمــان بــا ســالروز 
شهادت دخت گرامی حضرت 
اباعبدالله الحسین)ع( حضرت 
رقیه)س( به همت نیکوکاران و 
دوستداران اهل بیت شهرستان 
کیلو آش  هزار   20 فیروزآباد، 

صلواتی پخت و توزیع شد.
برای پخت ایــن میزان آش، 
700 کیلو برنج، 400 کیلو گوشت 
گرم، 250 کیلو نخود، 350 کیلو 

پخت و توزیع 20 هزار کیلو آش صلواتی در فیروزآباد فارس

کرمانشاه هنوز از محرومیت ها رنج می برد

معلولان گلستانی صاحب مسکن می شوند

مدیرشرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری خبر داد

آغاز صادرات نفت گاز از ساری به افغانستان

باغ های لیموترش هرمزگان احیا می شود

محرومیت زدایی آق قلا
کارگران »تبریزکف« مرند خواستار پرداخت  با ایجاد بندر خشک اینچه برون

مطالبات خود شدند

طرح آبرسانی به پاوه 170 میلیارد ریال اعتبار گرفت

شورای اسلامی شهر جاسک منحل شد

رسیدگی 4 شعبه ویژه به پرونده های سرقت
 و جرائم خشن در کرمانشاه

پیمان خواهرخواندگی یزد
 با 13 شهر دنیا

استاندار:

تردد خودروهای اروندی
در همه شهرهای خوزستان آزاد است

خط هوایی اهواز- نجف 
راه اندازی شد

رئیس ستاد بازســازی عتبات عالیات خراسان رضوی از ارسال 61 
دستگاه کامیون و تریلی کمک های مردمی از مشهد به عراق خبر داد.

جعفر دهنوی از مشارکت بالای مردمی در کمک به زائران پیاده اربعین خبر داد 
و اظهار کرد: این میزان کمک های مردمی فقط از مشهد بوده و برخی شهرستان ها 
نظیر سبزوار و کاشمر خودشان به طور مستقیم کمک ها را به عراق ارسال می کنند.

وی با بیان اینکه بیشترین نیاز در کمک های مردمی قند و چای است، یادآور 
شد: خوشبختانه آنقدر کمک ها بالا بوده که کمبودی در تأمین نیاز زائران اربعین 
نداریم و موضوع در حال حاضر فقط مدیریت این کمک ها برای ارائه هر چه بهتر 

خدمات به زائران امام حسین)ع( است.
دهنوی تأکید کرد: برای مراسم اربعین پیش بینی ما اعزام و ارسال 80 دستگاه 
کامیــون و تریلی حامل کمکهای غیرنقدی مردمی بوده که تاکنون همانطور که 

گفته شد، 61 کامیون به عراق ارسال شده است.
وی با بیان اینکه امسال کمک های مردمی به زائران اربعین در قیاس با سال 
گذشته رشد 1/5 برابری داشته است، تاکید کرد: خوشبختانه در ارسال کمک های 
مردمی در مرز هیچ مشکلی نداریم و انتقال این کمک ها از مرز، هیچگونه تشریفات 

گمرکی ندارد.

رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات خراسان رضوی خبر داد

ارسال 61 کامیون حامل کمک های مردمی 
به زائران اربعین حسینی

اصفهان - خبرنگار کیهان:
با حضور اســتاندار، مبارزه با 
اصلی ترین کانون بحران اصفهان 
در قالب پــروژه 10 هزار هکتاری 
کلید  اصفهان  شرق  بیابان زدایی 

خورد.
این پروژه بــا محوریت اداره کل 
منابــع طبیعی و آبخیزداری اســتان 
اصفهان در منطقه دشــت سجزی و 
در فاصله 25 کیلومتری شــرق شهر 
اصفهان با مســاحتی بالغ بر 43 هزار 
هکتار واقع شده که از اصلی ترین کانون 
بیابان زایی در میان 16 کانون بحرانی 

موجود استان اصفهان است.
این دشت که روزگاری با دریافت 
سیلابهای رودخانه دستکن و خشکه  
رود نیزاری نســبتا آباد بوده، اکنون با 
دخالت عوامل مخرب تبدیل به بیابانی 
لم یزرع شده که سلامت 1/5 میلیون 
نفر ساکنان شهر اصفهان را به مخاطره 

انداخته است.
در آئین آغاز اجرای فاز اول طرح 
کاشــت  10 هزار هکتــار نهال که به 
منظــور مقابله با گــرد و غبار در این 
منطقه برپا شد اســتاندار اصفهان با 
اشاره به اینکه اولویت برنامه های استان 
مقابله با ریزگردهاست گفت: از هشت 
ماه گذشته تاکنون در استان برای این 
امر کارگروهی تشکیل شده که بسیاری 
از مصوبات آن تاکنون اجرا شده است.
رســول زرگرپور با تاکید بر اینکه 
هرگونه بی توجهی به مســئله گرد و 
غبار حداکثر تا 5 ســال آینده چالش 
آفرین خواهد بود افزود: ما برای مقابله 
با این پدیده تنها دو سال زمان داریم و 
باید تمام اقدامات مورد نیاز را بشکل 

بسیجی انجام دهیم.
وی مشارکت دستگاه های اجرایی 
ار جمله حضور بسیج سازندگی برای 
مقابله با پدیده گرد و غبار منطقه دشت 

مبارزه با اصلی ترین کانون بحران اصفهان کلید خورد

اهواز - خبرنگار کیهان: 
از  رئیس جمهوری  معاون 
اختصاص اعتبار برای مقابله با 
ریزگردهای خوزستان  پدیده 
کارون  رودخانه  ساماندهی  و 
در برنامه ششم توسعه کشور 

خبر داد.

محمدباقــر نوبخت در جمع 
خبرنــگاران خوزســتان در اهواز 
گفت: تــلاش داریم بخشــی از 
درآمدهای استان خوزستان را به 

این بحث اختصاص دهیم.
وی با اشاره به انجام مطالعات 
علاج بخشی ســد گتوند توسط 

برنامه ریزی  و  مدیریت  ســازمان 
اظهار کرد: بر همین اساس یک تیم 
پژوهشــی و دانشگاهی و صنعتی 
برای بررســی وضعیت سد تعیین 
و قرار شــد حذف ســد یا کاهش 
شوری آب پشت سد را بررسی و 
تصمیم گیــری کند و باید در این 

مورد تصمیم منطقی بگیریم.
نوبخــت همچنیــن دربــاره 
اجرایــی  و  اعتبــار  اختصــاص 
شــدن طرح های انتقــال آب از 
بدون  که  کارون  سرشــاخه های 
مجوز زیست محیطی انجام شده، 
اظهار کــرد: پروژه هایی که فاقد 

توجیه زیســت محیطی هستند 
نبایــد اجرایی شــوند و اتفاقاتی 
که در دریاچــه  هامون هیرمند، 
ارومیه و بختگان افتاده به همین 

دلیل است.
نوبخت درباره افزایش ســهم 
خوزستان از دو درصد درآمد نفت 

به سه درصد گفت: این پیشنهاد به 
دفعات در حضور رئیس جمهوری 
مطرح شــده و وی پاسخ داده که 
این مسئله نیاز به کار کارشناسی 
دارد و از یک منظر می تواند مفید 
باشد اما چون در بحث ملی است 

ابعاد دیگری بر آن مترتب است.

نوبخت:اعتبارریزگردهاوکارونخوزستاندربرنامهششمتوسعهتامینمیشود

مدیر جهاد کشاورزی قائم شهر گفت: با رنگ افزایی مرکبات 
توسط سورتینگ داران متخلف برخورد جدی می شود.

فرزین فرهادی در جلسه تنظیم بازار شهرستان، اظهار کرد: رنگ افزایی 
مرکبات توسط سورتینگ داران ممنوع است و با سورتینگ های متخلف 

برخورد جدی می شود.
وی با اشاره به اینکه بهداشت و سلامت جامعه بسیار مهم است، افزود: 
نظارت بر سورتینگ ها باید افزایش پیدا کند، چرا که با رنگ افزایی مرکبات 

سلامت جامعه به خطر می افتد.
فرهادی با اشــاره به اینکه باید به کســبه اطلاع رســانی شــود تا از 
سورتینگ های متخلف خرید نکنند، تصریح کرد: با مراکز خرید و فروش 
مرکبات که محصولات ســورتینگ های متخلف را به فروش می رسانند، 

برخورد جدی می شود.
وی با بیان اینکه امســال بیش از 2 میلیون تن مرکبات در اســتان 
مازندران تولید شد که سرانه مصرف مردم مازندران بیش از یک میلیون 
تن است و این مازاد مرکبات مازندران باید در بخش صادرات به کار گرفته 
شــود، ادامه داد: باید در بخش صادرات مرکبات منابع اقتصادی مناسبی 

برای استان مازندران ایجاد شود.
مدیرجهاد کشــاورزی شهرســتان قائم شــهر با تاکید بــر اینکه با 
پرورش دهندگان غیرمجاز جوجه های گوشتی برخورد می شود، بیان کرد: 
برای کنترل بازار باید مرکز پرورش دهندگان غیرمجاز جوجه های گوشتی 

مهر و موم شوند.
وی از برگزاری جشــنواره شب یلدا در آخرین روز آذرماه با ظرفیت 

5 هزار نفر خبر دا.

مدیر موکب حضرت معصومه )س( از اســتقرار این موکب در 
مسیر حرکت پیاده روی زائران اربعین به مدت 10 روز خبر داد.

»محمود پارچه باف« اظهار داشت: موکب حضرت معصومه)س( از 15 
صفر به مدت 10 روز در مسیر حرکت پیاده روی زائران اربعین برپا می شود.

وی افزود: تدارکات لازم پیش بینی شده و بخشی از اقلام مورد نیاز به 
وسیله دو دستگاه تریلر و یک بنز 10 تن به کربلا ارسال  شد.

مدیر موکب حضرت معصومه)س( گفت: موکب حضرت معصومه)س( 
در مدت زمانی که به پذیرایی از زائران پیاده می پردازد در هر وعده غذایی 

از 5 هزار نفر پذیرایی خواهد کرد.
وی خاطرنشان کرد: مردم خیر نیز می توانند با اختصاص نذورات خود، 

در امر پذیرایی از زائران اربعین مشارکت کنند.

مدیر موکب حضرت معصومه)س(  خبر داد

پذیرایی 10 روزه از زائران اربعین

مدیرجهاد کشاورزی قائم شهر:

رنگ افزایی مرکبات ممنوع است

 ویلا ســازی در زمین های 
کشــاورزی ســروک یاسوج 
طبیعت زیبای اطراف این شهر 
روبه رو کرده  نابودی  با خطر  را 

است.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
کهگیلویه و بویراحمد دراین زمینه 
گفت: تغییر کاربری در برخی مناطق 
شهر یاسوج از جمله روستای سروک 
موجب شده تا بسیاری از طرح های 
آبیاری کشاورزی که با صرف هزینه 
فراوان اجرا شده بود، بدون استفاده 

باقی بماند.
»جعفر گوهرگانی« با بیان اینکه 
از گذشته تاکنون ساخت و سازهای 
بی رویه در زمین های کشــاورزی 
سروک انجام شــده است، تصریح 
کرد: این وضعیــت به مرحله زنگ 
خطر رسیده و در سال 91 شروع کار 
برای جلوگیری از ساخت و سازهای 
غیــر مجاز در این منطقه کلید زده 
شد. وی اظهار کرد: تاکنون 54 مورد 
ساخت و ساز غیر قانونی در پایین 
دست شبکه زهکشــی زمین های 
کشاورزی منطقه ســروک یاسوج 

شناسایی شده اند.
گوهرگانــی از تغییــر کاربری 
بــدون مجوز 12 هکتــار از زمین 
های کشــاورزی درجه یک منطقه 
سروک توســط 54 نفر خبر داد و 
افزود: با پیگیری های صورت گرفته 

ساخت و سازهای غیر مجاز
 در قلب زمین های کشاورزی یاسوج

تاکنــون 30 مورد حکم قلع و قمع 
در ویلا شهرهای سروک یاسوج اخذ 

شده است.
پژمــان نیــک اقبالــی معاون 
اســتاندار  عمرانی  امور  هماهنگی 
کهگیلویه و بویراحمد نیز با اشــاره 
به ساخت و ساز غیرمجاز در محور 
منطقه  حدفاصل  شــیراز  یاسوج- 
»پریکدان« تا گردنه »مله شــوره« 
گفت: رویکرد جدید در کمیسیون 
ماده 100جریمه نیست بلکه تخریب 
در دستور کار قرار دارد و ساخت و 
ســازهای غیر مجاز در این استان 

تخریب می شوند.
درهمین حال، الماس گشتاسبی 
معــاون پیشــگیری از وقوع جرم 
دادگســتری کهگیلویه و بویراحمد 
گفت: در ســطح این استان حدود 
100 رای زمیــن خــواری و تغییر 
کاربری در زمین های کشــاورزی 
صادر شــده اما تاکنــون تنها پنج 

مورد از این تعداد اجرایی شده است.
احسان نعمتی معاون حفاظت 
و امــور اراضــی منابــع طبیعی و 
آبخیــزداری کهگیلویه وبویراحمد 
نیز گفــت: در6 ماهه اول امســال 
115 هکتار از عرصــه های منابع 
طبیعی این اســتان از سوی زمین 
خواران تصرف شد که از این میزان 
52 هکتار بازپس گیری و رفع تصرف 

شده است.
مدیرکل دفتر فنی اســتانداری 
کهگیلویه و بویراحمــد هم اظهار 
داشت: بیشترین تصرف عرصه های 
منابع طبیعی در حوزه شهرستان های 

بویراحمد و دنا است.
ســید حســین کاظمی افزود: 
برخــی مناطق همچــون مناطق 
تل ســیاه، اطراف رودخانه بشار و 
»سرنجل کل« که قبلا رفع تصرف 
شده بود طبق گزارش های رسیده 

دوباره تصرف شده است.

سجزی را ستود و یادآور شد بزرگترین 
مشــکل ما در حال حاضر تامین آب 
برای کاشت نهال است که این مسئله 
با استفاده از پساب در دستور کار قرار 

گرفته است.
اینکه  بیان  با  اســتاندار اصفهان 
ســالی 5 هــزار هکتار ایــن عرصه 
نهال کاری می شــود به افــرادی که 
غیرقانونی از پساب استفاده می کنند 
اخطار داد که طی دو سال آینده فکر 
استفاده از پساب را فراموش کنند چرا 
که جان و ســلامت مردم اصفهان در 

مخاطره است.

یک تا 3 میلیون لیتر ســوخت نفت 
افغانستان  ازمخازن شرکت روانه  گاز 
می شود.وی اظهار کرد: مجوز بارگیری 
روزانه یک تا 3 میلیون لیتر ســوخت 
نفت گاز به منظور صادرات به کشــور 

افغانستان صادره شده است.
طالبی بــا بیان اینکه براســاس 
مجوز صادر شده، شرکت ملی پخش 
ســاری  منطقه  نفتی  فرآورده هــای 

وظیفــه مهیا کردن بســترهای لازم 
بــرای بارگیری نفت کش ها را برعهده 
دارد، تصریح کــرد: به این منظور دو 
مخزن ذخیره نفــت گاز برای ذخیره 
20 میلیون لیتر سوخت برای صادرات 
به افغانستان درنظر گرفته شده است.

وی از اختصــاص چهار ســکوی 
بارگیــری به میــزان روزانه یک تا 3 
میلیــون لیتر به منظور تســریع در 
عملیات بارگیری نفت کش ها خبر داد.

مدیــر شــرکت ملــی پخــش 
ســاری  منطقه  نفتی  فرآورده هــای 
ســودآوری و ارزآوری برای کشــور و 
بهره برداری از ظرفیت شــرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری 
را از مزایای مهم صادرات نفت گاز به 
کشــور افغانستان عنوان کرد و گفت: 
با این کار همچنین زمینه اشــتغال 
ماشــین های  رانندگان  از  بســیاری 

نفت کش فراهم شد.

دادستان گرگان از برخورد 
با چند تــن از مدیرانی که در 
اجرای احکام صادره دادگاه های 
استان گلستان تعلل کرده اند 

خبر داد.
سیدمصطفی  حجت الاســلام 
حقــی از برخورد بــا مدیرانی که 
تخلف آنان محرز شده است خبر 
داد و افــزود: در ایــن خصــوص 
نیز صورت  چندین مورد برخورد 
گرفته اســت ولی برای حفظ آبرو 
و در نظــر گرفتن مصلحت کلان 

جامعه اعلام عمومی نکرده ایم.
وی بدون اشــاره به جزئیات 
و تعــداد احــکام و مدیرانی که با 
آنها برخورد قضایی شــده است، 
گفت: در نشســتی کــه اخیرا با 
حضور استاندار و تعدادی ازمدیران 
دستگاه های اجرایی استان گلستان 
برگزار شــد تذکرهــای لازم به 
مســئولان متولی درباره ساخت 
و ســازهای غیرمجاز در »سروش 
جنگل« و »فرهنگ شهر« گرگان 
و همچنین پیشگیری از ساخت و 
سازهای بی رویه درمنطقه حفاظت 

شده »جهان نما« داده شد.
دبیرکمیتــه حفــظ حقــوق 
بیت المال گفت: حبس، جریمه های 

سنگین و رد مال در انتظار کسانی 
است که به بیت المال و منافع ملی 

دست اندازی کنند.
حقــی تاکید کرد: دســتگاه 
قضایــی در حوزه پیشــگیری از 
تصرف درعرصه های منابع طبیعی 
و قلــع و قمع بناهــای غیرمجاز 

همچنان پای کار است.
رئیس دادگستری کل گلستان 
نیز اعــلام کرد: براســاس قانون 
مجازات اسلامی انفصال از خدمت 
در انتظار مدیرانی است که احکام 
قلــع و قمع بناهــای غیرمجاز را 

اجرا نکنند.
انتقاد از  با  هادی هاشــمیان 
معطــل مانــدن آرای قلع و قمع 
بناهای غیرمجازســاخته شده در 
عرصه هــای ملی، منابع طبیعی و 
خاطرنشان  گلســتان،  کشاورزی 
کرد: پس از ایــن که با متخلفان 
در عرصه های ملی و منابع طبیعی 
اســتان برخورد قانونــی کنیم با 
مدیرانی که اعلام جرم و برخورد با 
متخلفان را انجام نداده اند، برخورد 

خواهیم کرد.
وی تاکیدکــرد: بــرای حفظ 
بیت المال در برخورد با متخلفان 

کوتاه نخواهیم آمد.

پرونده مدیران متخلف
 روی میز دادستان گرگان

امام جمعه 
جدید دامغان 

معرفی شد


